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Obec Kamenice 

Zastupitelstvo obce Kamenice 
konané dne 18.12.2017 

 

U S N E S E N Í   číslo 23 
Zastupitelstva obce Kamenice 

 

Doplnění zápisu č.5 ze zasedání Zastupitelstva obce Kamenice dne 

07.09.2017 od 19,00 hodin v KD Kamenice, bod jednání č.4 Změna 

územního plánu č.5 
 

Zastupitelstvo obce Kamenice 

I. Schvaluje   Doplnění zápisu č.5 ze zasedání zastupitelstva obce Kamenice ze dne 

07.09.2017, bod jednání č.4 Změna územního plánu č.5. následujícího znění:         „Během 

projednání bodu zastupitelka Kohlová připomínkovala, že zastupitelé nedostali informaci 

o vyvěšení vyhlášky k návrhu zadání změny územního plánu, a tím se nemohli k vyvěšené 

vyhlášce vyjádřit. Zastupitelé se v červnu domluvili, že další kolo jednání ohledně změny 

územního plánu bude až v září, kdy se jednotlivé změny podrobně projednají.  Zároveň 

bylo domluveno, že žádosti o změnu budou zprocesovány podle §46 stavebního zákona, 

což nebylo učiněno. Dále připomínkovala, že návrh zadání obsahuje chyby (nečitelná 

mapa, nesoulad textové a mapové části, obsah neodpovídá usnesení, že do zadání změny 

budou zahrnuty jen podněty s výrokem ŘEŠIT), na které upozornila e-mailově již před 

dnešním jednáním, ale na dotazy nedostala odpověď. Zároveň zastupitelům nebyly 

zaslány podklady (přílohy), které byly součástí zadání změny (příloha č.3 a 4), a tak 

zastupitelé dostali neúplné podklady. Celé zadání změny je velmi chaotické. Vzhledem 

k současné žalobě SAFu nemůžeme si dovolit zatížit proces schválení změny územního 

plánu chybou zvlášť, když SAF také žádá o změny. Zastupitel Dvořák upozornil, že ve 

vyhlášce na úřední desce nejsou všechny pozemky (navrhované změny).  Paní Alena 

Dziadkiewitzová upozornila, že k pozemkům, které nebyly zveřejněny na úřední desce, se 

nemohly vyjádřit dotčené orgány státní správy, sousední obce a veřejnost a především 

nemohly být podrobně stanoveny požadavky pro hodnocení SEA na tyto pozemky. Tím 

pádem pozemky nebudou posuzovány, tak jak by měly.  Arch. Boček konstatoval, že není 

třeba projednávat doplněné plochy přes SEA. Zároveň tvrdil, že požadavkem Strojmetalu 

nedojde k nárůstu dalších zastavitelných ploch.  Zastupitel Valášek konstatoval, že 

pokračovat v projednání je předčasné a navrhl přerušení projednávání bodu a věnovat se 
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změně územního plánu na pracovním jednání.  Starosta Čermák souhlasil s tím, že územní 

plán je nejdůležitější věc, kterou mají zastupitelé posuzovat.“. 

                                                                                     

 

 

 

                                                     v.r. Ing. Pavel Čermák, Starosta obce Kamenice 

 

v.r. Ing. Petr Valášek, Místostarosta obce Kamenice 

 

      

 


